
 
                                                                         JAVNA RASPRAVA  

O NACRTU BUDŽETA GRADA SREBRENIK ZA 2024 GODINU, NACRTU PROGRAMA  
IZGRADNJE INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU GRADA SREBRENIKA U 2024. GODINI    

I NACRTU PROGRAMA UREĐENjA GRADSKOG GRAĐEVINSKOG ZEMLJIŠTA NA 
PODRUČJU GRADA SREBRENIK U 2024. GODINI                            

Duboki Potok: 06. decembar 2023. godine                                                   Gosti:                                                                           
Mjesto: Prostorije M.Z. Duboki Potok                           Edin Vikalo, Rizah Džanić, Dževada Zahirović                          
Vrijeme: Od 17 sati                                                                                                                                     

Prisutno: 30 građana                                                                                                                                                                                                

                                                                                                                                                                                                                               
Prisutni predstavnici gradske uprave:                                    

01.-Samed Mehmedović - Savjetnik gradonačelnika za pravna pitanja 
02.-Nedim Mujčinović - Pomoćnik gradonačelnika /šef  Službe za opću upravu i zajedničke poslove 
03.-Nusret Šerifović – Savjetnik gradonačelnika za privredu 
04.-Muhamed Jašarević – Pomoćnik gradonačelnika/Šef službe za BiZ i društvene djelatnosti 
05.-Muharem Bajraktarević – Pomoćnik gradonačelnika/Šef službe za prostor. uređenje i zaštitu okolice                                                    
06.-Jasmin Hogić - Pomoćnik gradonačelnika/Šef službe za finansije i inspekcijske poslove                              
07.-Nermin Jašarević - Pomoćnik gradonačelnika/Šef službe za Civilnu zaštitu                                                      
08.-Jasmin Vejzović – Savjetnik gradonačelnika za infrastrukturu 
09.-Melita Ćosić – Savjetnik gradonačelnika za ekonomska pitanja 
 
-Sastanak je otvorio predsjednik MZ. D. Potok, Mirsad Junuzović i upoznao prisutne o temi sastanka i 
javne rasprave, te pozdravio prisutne i goste.                          
 
-Samed Mehmedović je kao moderator pozdravio prisutne, zahvalio se na dolasku i ukratko informisao 
prisutne o Nacrtu budžeta grada Srebrenik za 2024. godinu te Nacrtu programa izgradnje infrastrukture 
na području grada Srebrenik u 2024. godini, sa posebnim osvrtom na planirane projekte u naseljima iz 
kojih dolaze prisutni predstavnici građana sa M.P. D. Potok. Planirani budžet za 2024. godinu je u iznosu 
od 21 milion KM, od čega je za infrastrukturnu izgradnju predviđeno 5.340.000 KM.                                                                  
 
TOK JAVNE RASPRAVE: 

MZ Duboki Potok – Mirsad Junuzović - Predsjednik        
                                                                                                                                                                                                                                                                          
-HITNO sanirati nosive kule i stope mosta prema Ljenobudu, proširiti propuste i ojačati ga čim prije                     
-rekonstrukcija podvožnjaka u D. Potoku                                                                                                                                
-zakrčenje prostora i ulice oko ambulante i čitaonice zbog dolazaka pacijenata kod doktora                                                  
-česti nestanci struje i slab napon na području M.P. D. Potok, kao i redukcije vode                                                                                               
-izvršiti čišćenje od naplavina ispod željezničkog mosta i svih propusta ispod pruge i asfalta                                                                                
-asfaltiranje puta kroz centar D. Potoka, pa do mostića za naselje Drenovac  „Junuzovića sokak“                               
-asfalitiranje puta od mosta za Ljenobud do Šaškog potoka, kao i ulice od pekare pa do izlaza na M-18                                                     
-asfaltiranje puta prema mezarju Zeketuše, sokaka Junuzovići i prostora okolo zgrade M.Z. i ambulante                         
-kanalizacije u D. Potok - II i D. Potok - III ( priključak na glavni vod i izgradnja kolektora i prečistača)  
-problem izlijevanja kanalizacije na lokalitetu „ Ade“, kod kuće Hasanović Nazifa                                                                               
-ucjevljenje potoka pored škole (poslali dopis i u Ministarstvo obrazovanja)                                      



-završiti uličnu rasvjetu i rasvjetu prema mezarju  (gdje imaju bandere)                                                                                                
-uraditi i obilježiti pješačke prelaze preko puta M-18                                                                                         
-korićenje rijeke Tinje (lijeva strana, kod Junuzovića kuća i kod kuće Nazifa Hasanovića)                                    
-rekonstrukcija - asfaltiranje sokaka i puta pored (iznad) igrališta NK „AIDA“ prema Padalištima                                                                                    
-pomoć u rješavanju imovinskih odnosa; za prečistač, puteve, ulice, kanalizaciju, ...                                                                  
-dobili nešto pomoći od INGRAM D.D. a skupili pare i predali na blagajnu Grada, ali se još uvijek ništa 
ne radi u njihovom naselju na rješavanju problema kanalizacije; ZAŠTO ?  
 
MZ Seona - Suad Musić – Predsjednik                                                                                                                                                                                    
 
-veliki problem pasa lutalica – već nekoliko djece i osoba je ugriženo – HITNO rješenje problema                                                                                                      
-asfaltirati dva sokaka koji su u programu                                                                                             
-ograničiti tonažu (nosivost) na putu Seona – Rašljeva jer će kamioni podrobiti novi asfalt                         
-proglasiti ovaj put za Rašljevu regionalnim – pokrenite procedure i lobirati za to                                                  
-sanirati najkraću vezu i put prema Šahmerima – makadamski je a stradao od klizišta 2014. g.                                                                                 
-kanalizacija za cijelo naselje, kao i za naselja Polja, Dedići, Šahmeri i Behrami                                           
-loše održavanje puta i čišćenje snijega tokom zime                                                                                                                
-treba nam 3 – 4 kamiona rizle da popravimo makadmske puteve 
 
Salkan Dedić – član V. M. Z Dedići                                             
                                                                                                                                                                             
-kanalizacija je problem broj 1. kako u Dedićima, tako i u svim okolnim naseljima  ( njih pet – 5. )                                                   
-HITNO uraditi bar idejno rješenje kanalizacije za ovaj naš sliv i okolna naselja                                                                                                                                                
-rekonstrukcija i opremanje čitaonice                                                                                                                                                    
-rekonstrukcija puta u dužini cca. 170 metara  100 % - Grad                                                       
-rekonstrukcija asfaltnog puta od pruge pa do Seone                                                                                                  
-asfaltiranje -put u dužini cc.180 metara od Duge do Fatreka, 100 % Grad                                                        
-asfaltirati sokak Mehe Mekenzija  ( Glotići ) cc. 150 metara – 100 % Grad 
-sfaltirati sokak od glavnog puta do kuće Novalije mumanovića cc. 135 metara – Grad 70 %  
-asfaltirati sokak od glavnog puta do kuće Mumanović Mirela – Grada 100 % 
-asfaltirati put do novog mezarja cc. 80 metara – Grad 100 % 
-ucijeviti Lipljanski potok pored kuće Glotić senada u dužini od cc. 50 metara 
-uređenje Lipljanskog potoka sa otvorenim kanalom i polovicama cijevi pored kuće Dedić Šehzije 
-asfaltirati sokak prema kući Glotić Senada cc. 80 metara – Grad – 100 % 
 
MZ Šahmeri – Behrami -Sead Mujkić – Predsjednik                                                                                   

-sanacija asfaltnog puta kroz naselje Behrami - Šahmeri – nastavak ( IV faza)                                                                                                          
-put Šahmeri - Seona je zatvoren još 2014 zbog klizišta pa ga treba popraviti i otvoriti za saobraćaj                                          
-problem je sa kanalizacijom u oba naselja, kao i odvodnjom oborinskih voda (i kod spomen obilježja)           
-stari bazen za vodu propušta pa nam treba novi i veći bazen                                                                           
-kanalizacija iz izbjegličkog naselja zagađuje izvor vode „Bunarić“ pa je treba još malo produžiti 

MZ  Kuge – Džemil Beganović – Miralem Ibrić – građani 

-asfaltirati sokak cc. 100 metara od džamije do kuće Džemila Beganovića – 70 % Grad                                           
-problem plaćanje javne rasvjete                                                                                                                                 
-asfaltiranje sokaka prema školi i zaseoku Suljići 

MZ  Like – Samed Gavranović – Predsjednik                                                                                                                 



-treba nam ulična rasvjeta i sanacija puta zvanog „Pašin put“ prema naselju Zahirovići                                          
-legalizacija objekta mjesne čitaonice, priključak struje i rekonstrukcija objekta – prokišnjava krov 

MZ  Lipje – Zehrudin Karć – Predsjednik 

-sanirati i proširiti put D. Potok – Lipje – Cage ( u programu je za 2024. g.)                                                             
-pare od koncesije se trebaju vraćati u lokalne zajednice ( JATA – JABLAN - INGRAM)                                                                                          
-asfaltirati put u zaseoku Omerovići 

MZ Cage – Enad Osmić – Predsjednik 

-dostavili smo već naše prioritete uz napomenu da je naš zajednički projekat rekonstrukcija puta Cage – 
Lipje – D. Potok                                                                                                                                                             

MZ Ljenobud – Dževada Zahirović - Predsjednik                                                                                                                                                                                            

-HITNO sanirati most na rijeci Tinji - obale i stope mosta                                                                                                               
-rekonstrukcija i asfaltiranje dijela puta od magistralne ceste do mosta i nastavak do Šaškog potoka                          
-rekonstrukcija - asfaltiranje starog asfaltnog puta kroz Ljenobud                                                                                                                                              
-asfaltiranje sokaka prema staroj džamiji (pored kuće Izeta Tursića)                                                                                                          
-asfaltiranje sokaka Softići                                                                                                                                                               
-asfaltiranje puta Ljenobud – Kuge cc. 750.000 KM ( Nedžad Dedić daje 100.000 KM)                                                                            

MZ Bjelave – Abdulah Smajlović – Predsjednik   ( Rizah Džanić – Šaban Aljić )                                                      

-riješiti odvodnju oborinskih voda u centru Gornjih Bjelava, od džamije pa naviše                                     

-most na potoku kod Mehine kuće tone – HITNA sanacija                                                                                        
-rekonstrukcija mosta i nosivih kula u koritu Tinje, kao i sanacija puta pored rijeke                               

 -korićenje Tinje na potezu od mosta, uzvodno od džamije (prijete im poplave kod jačih oborina)                              
-sanirati oba kraka makadamskog puta; Like – Ljenobud i Kuge – Ljenobud ( kao alternativne pravce)               
-problem sa mutnoćom vode iz vodovoda                                                                                                               
-asfaltirati put prema Haremovoj njivi  

   

Javna rasprava je završena u 18:25 sati.                                                    ZAPISNIK VODIO:                                                                                                              

                                                                                                                           Nedim Mujčinović 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


